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ΘΕΜΑ : Επίκαιρες ερωτήσεις προς Υπουργούς - Υφυπουργούς.
Απάντηση Κακλαμάνη.

Ευτυχώς που αποφεύχθηκε “αυτοπρόσωπη” παράσταση στον Κακλαμάνη. 
Ευγενικό το γράμμα σας, ευγενική η απάντησή του. (βλ. σύστασή μου).

Επί της ουσίας της απάντησης Κακλαμάνη :

α) Μένουν εκτός στατιστικών στοιχείων Προέδρου οι επερωτήσεις 
Δευτέρας και Παρασκευής, που διαρκούν δύο - τρεις ώρες τουλάχιστον 
και απευθύνονται συνήθως στα ίδια Υπουργεία (ΥΠΕΞ, Υγείας, 
ΥΠΕΧΩΔΕ, ΥΠΕΘΟ, Οικονομικών, Ανάπτυξης & Εργασίας). Είναι 
φόρτος προετοιμασίας και χρόνου βαρύς, ιδίως στους πρώτους μήνες που 
κάποιοι νεόκοποι Υπουργοί - Υφυπουργοί δεν κατείχαν το αντικείμενο ή 
τη διαδικασία.

β) Δεν αμφισβητώ τα παρεχόμενα στοιχεία. Όμως, οι βδομάδες δεν είναι 
13 ουσιαστικά, αλλά 10, που είναι και λιγότερες, α(ρού στο υπόψη 
διάστημα είχαμε προγραμματικές δηλώσεις και προϋπολογισμό (δύο 
βδομάδες !). Συνεπώς, η εμ(ράνιση κάποιων μελών του Υπουργικού 
Συμβουλίου για επίκαιρες και επερωτήσεις προσεγγίζει τη σχέση κάθε 
δύο ή τρεις μέρες.

γ) Κάποιοι αρέσκονται στις εμφανίσεις (ή δεν διαμαρτύρονται), όπως π.χ. 
ο Λαλιώτης. Κάποιοι αποφεύγουν συστηματικά τις εμφανίσεις, όπως η 
Βάσω που στέλνει τον Χρυσοχοϊδη και για τον Τουρισμό !

Ο Πάγκαλος δεν θέλει να περιμένει!

δ) Το βέβαιο είναι ότι:



1. Οι “επίκαιρες” σπάνια δικαιολογούν τον τίτλο τους και 
συχνά επαναλαμβάνονται.

2. Ουχί ορθώς ο Κανονισμός προβλέπει κάθε μέρα 
κοινοβουλευτικό έλεγχο που συχνά

α) είναι σε βάρος του νομοθετικού έργου, που αρχίζει 
Τρίτη και Τετάρτη βράδυ γύρω στις 8 μμ και Πέμπτη 
πρωϊ γύρω στις 12 το μεσημέρι και

β) φέρνει κάθε μέρα Υπουργούς και Υφυπουργούς στη 
Βουλή, χωρίς λόγο.

Συμπέρασμα : Ούτε μαύρο, ούτε άσπρο. Εύλογα κάποια παράπονα 
κάποιων.

Ο Κακλαμάνης υπερβάλλει αντιθέτως, θεωρώντας ότι δεν υπάρχει 
κανένα πρόβλημα.

Πρόταση : Στο επικείμενο τέλος της συνόδου, να συλλέξω στοιχεία 
στατιστικά, ικανά να αποτυπώσουν την κατάσταση αντικειμενικά και 
αναλόγως να πράξουμε.

Επισυνάπτω στοιχεία και σημείωμα που άντλησα από τον Σγουρίδη για 
το ίδιο θέμα, σε άλλη διάσταση. Το θέμα είναι “τεχνικό” και σαν τέτοιο 
πρέπει να αντιμετωπισθεί για την επόμενη σεζόν, σε συνεννόηση και με 
τα άλλα κόμματα.

Σωκράτης Κοσμίδης


